
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
08.01.2024 
 
Luni, 08 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. Grădinița P.P. nr. 3 Petroșani – se aprobă suplimentarea 1 post îngrijitor prin redistribuire 

de la Grădinița P.P. ”Dumbrava minunată” Hunedoara; 
b. Școala Gimnazială Rapoltu Mare – se aprobă suplimentarea cu 0,25 post muncitor 

calificat; 
c. Colegiul Național Pedagogic ”Regina Maria” Deva – se aprobă suplimentare cu 2 locuri la 

clasa a IX-a filologie și cu 1 loc la clasa a IX-a educator puericultor; 
d. Școala Gimnazială Bănița – se aprobă 1 microbuz de la I.S.J. Hunedoara, prin comodat, pe 

perioadă determinată. 
 

II. Diverse: 
1. Se informează despre înființarea unităților de educație timpurie complementare. Se 

transmite adresa U.A.T-urilor și unităților de învățământ. 
2. Se aprobă înființarea consorțiilor prin PNRR în județul Hunedoara. 
3. Se aprobă ca terenul Școlii Primare Hășdat să rămână în baza materială a unității de 

învățământ. 
4. Se prezintă comisia de mobilitate, conform Anexei 1. 

 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


